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MÖTESPROTOKOLL 

  

Datum: 2025-01-14 

Mötestyp: Styrelsemöte vid Båleröd samfällighetsförening 1-25 

Plats: Möte hölls hos Christer Andersson och på teams 

Deltagare: Morten Nordeide, Christer Andersson, Reijo Hansson, Per Paulsson, Jarle 

Rasmussen  

Deltog inte:  Nina Svendsen 

Kopia till: Alle fastighetsägare via e-mail samt på hemsidan 

 

 

Pkt. Aktivitet 

 Ordförande Morten Nordeide öppnade mötet. 

1.1 Kommentarer till protokoll från styrelsemöte 2024-17-12 

- Protokoll skickades ut den 6. januari 2025. Eventuella åtgärder frånföregående 

styrelsemöte tas upp under de enskilda punkterna i dagordningen. 

1.2 Ekonomi 

- Resultat- och balansräkningen för 2024 presenterades. Detta är nu klart att 

skickas för revision. 

- Det finns 18 200,- i obetalda fakturor fördelade på fem medlemmar. 

- För att säkerställa likviditeten i föreningen fram till årsstämman beslutades att en 

förskottsfaktura på medlemsavgifter ska skickas ut så snart som möjligt. 

Beloppet blir 3 000,-. Medlemsavgiften för 2025 fördelas på 3 fakturor under 

2025. 3 000,- faktureras i januari, nya 3 000,- efter årsstämman samt avräkning 

mot den fasta medlemsavgiften under hösten. Styrelsen hoppas att detta ska 

säkerställa nödvändig likviditet. 

- Ett möte planerades med Swedbank den 14 januari angående finansieringen av 

det resterande VA-projektet. Detta ställdes in på grund av sjukdom hos 

handläggaren på Swedbank. Ett nytt datum kommer att fastställas. 

- Kassören tar fram ett förslag till budget inför nästa styrelsemöte. 

1.3 Vatten och avlopp – status v/ Christer 

- Vattenförbrukningen december 2024: 

Eget vatten  563,13 m3 

Kommunen:  0,07 m3 

- En översikt över vattenförbrukningen för 2024 finns publicerad på balerod.se 

1.4 VA-projekt – status v/ Jarle  

- Det ska utredas om vi med egna resurser kan ta bort träden på höger sida av 

vägen som går från parkeringen ner till båtuppställningen. Dessa ska tas bort i 

samband med VA-projektet. Vi kanske kan göra detta under våren. 
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1.5 Status vägar 

- Det ska kontrolleras om det finns sand i lådorna som finns på vissa ställen längs 

vägen. Medlemmar uppmanas att meddela oss om de ser att det saknas. 

1.6 Status båtuppställning 

- Det finns fortfarande några stockar nere vid båtuppställningen om någon vill ha 

ved. Vissa av dessa är dock ganska stora stockar. 

1.7 Status ängen 

- Ingen förändring från föregående styrelsemöte. 

1.8 Status badbryggan 

- Ingen förändring från föregående styrelsemöte. 

1.9  Röjning 

- Det har inte kommit några nya önskemål om borttagning av träd. 

1.10 Övriga frågor 

- En anmälan skickas till valnämnden så att de kan påbörja arbetet med kandidater 

till styrelsen som ska väljas på årsstämman. 

- Ett utkast till verksamhetsberättelse skickades ut till styrelsen inför styrelsemötet. 

Denna uppdateras med de förändringar som framkom under styrelsemötet. 

Slutlig version ska skickas till revisorerna. 

- Planen för genomförandet av årsstämman fastställs vid nästa styrelsemöte. 

 Neste möte: 4. februari 2025 hos Christer (och eventuellt på teams) 

 

Protokollförare     Justerare 

 

Morten Nordeide     Christer Andersson 


